
 

 
 
 
 
 

“Bu yayın Avrupa Birliği ve Türkiye Cumhuriyeti’nin mali katkısıyla hazırlanmıştır. Bu yayının içeriğinden yalnızca Düzce TSO sorumludur ve bu içerik hiçbir şekilde 
Avrupa Birliği veya Türkiye Cumhuriyeti’nin görüş ve tutumunu yansıtmamaktadır.” 

 

 

 

Tekstil Sektöründe Kayıtlı İstihdamın Teşvik Edilmesi Projesi 
TRH1.3.PREII/P-03/224 

 

4. HABER BÜLTENİ    28 Kasım -30 Kasım 2016 

 

Bu proje Avrupa Birliği ve Türkiye Cumhuriyeti 
tarafından finanse edilmektedir.  

TRH1.3.PREII/P-03/224 no.lu  “Tekstil Sektöründe Kayıtlı İstihdamın Teşvik Edilmesi Projesi” kapsamında 28 Kasım 2016 tarihinde 
Yıltem Konfeksiyon San.ve Tic.Ltd Şti-Şirket Müdürü Mehmet ÖZÇELİK; As Tekstil San.İç ve Dış Tic.A.Ş-Şirket Müdürü Hasan 
AYAZ Realkom Tekstil Ü.San.Paz.ve Dış Tic.A.Ş-Genel Müdür Mutlu KAYAN ; Ermop Sanayi Ürünleri Üretim Ltd Şti-İdari İşler 
Müdürü Nevruz BARUT ; OMO Tekstil San.ve Tic.Ltd Şti-Muhasebe Müdürü Haluk SÜMER;Bateks Dış Tic.ve Tekstil San.A.Ş-İnsan 
Kaynakları Müdürü Serkan ÇALIŞKAN; Gentuğ Tekstil Ürünleri San.ve Tic.A.Ş –Kalite Güvence Müdürü-Ertan SOLAK; 29 Kasım 
2016 tarihinde Kabardin Tekstil  San.ve Tic.A.Ş- İnsan Kaynakları Müdürü Hicran ACAR ; Desa Deri San.ve Tic.A.Ş-Fabrika Müdürü 
Caner AYPAR ve Venüs Giyim San.ve Tic.A.Ş-Fabrika Müdürü Serkan BİLGİÇ’i ziyaret ettik. 

Ziyaretlerimizde Odamızca 01.07.2016 tarihinde başlattığımız  “Tekstil Sektöründe Kayıtlı İstihdamın Teşvik Edilmesi Projesi” 
hakkında genel bilgiler ve yürütülecek faaliyetler hakkında bilgiler verdik. Özellikle sektörde bulunan kayıt dışı istihdam konusunu 
gündeme getirdik. Kayıtlı istihdamın avantajları ve kayıt dışı istihdamın riskleri hakkında bilgiler verdik. Düzce’de tekstil sektörünün 
sahip olduğu sorunları, zayıf ve güçlü yanlarının ve ne gibi fırsatlar ve tehditler ile karşı karşıya olduğu konusunda konuştuk ve 
değerlendirmelerini not ettik. Ayrıca proje kapsamında sunulacak olan ISO 9001:2015 ve OHSAS 18001: 2007 eğitimlerinin 
alınmasını tavsiye ettik. Çalıştay programı davetiyelerini kendilerine sunduk ve çalıştayda kendilerini aramızda görmekten 
memnuniyet duyacağımızı ifade ettik. 

 
 


